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استاندار هرمزگان:   

سازمانآگهیهااقتصـاد کیـش
44424999

اســتاندار هرمزگان در این نشست کارگروه زیربنایی 
توسعه، روستایی، عشایری، شهری، آمایش سرزمینی 
و محیط زیست استان گفت: این طرح ها در حوزه های 
گردشــگری، کشــاورزی و شــیلات، دامــداری، 
فعالیت های صنعتی و معدنی، صنایع تبدیلی و بســته 
بندی محصولات و چند مورد دیگر بود که تصمیمات 

لازم برای فعالیت این طرح ها اتخاذ شد.
مهدی دوستی بیان کرد: همچنین در این نشست طرح 
پیشنهادی الحاق به محدوده مصوب شهر کوهستک به 
مساحت ۱۸.۸ هکتار، الحاق به محدود مصوب شهر 
گروک به مســاحت ۱۱۱ هکتار و الحاق به محدوده 
مصوب شهر رودان به مساحت ۶.۸ هکتار مورد بررسی 
قرار گرفت. نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اظهار 
کرد: در این خصوص دســتگاه های متولی گزارش و 
نظرهای خود را ارائه کردند و در نشست های آینده نیز 
در این خصوص پس از بررســی نهایی تصمیم گیری 

می شود.
وی تصریح کرد: همچنین در این نشست درخواست 
سرمایه گذاران در خصوص دریافت زمین برای انجام 
و یا گسترش فعالیت آن ها مورد بررسی قرار گرفت و با 
توجه به سیاست های مدنظر در این زمینه نیز تصمیمات 

مناسبی اتخاذ شد.
دوستی گفت: اولویت اساسی برای اجرای طرح های 
ســرمایه گذاری، انجام آن در شــهرک های صنعتی و 
محدوده های مشخص شــده است و تلاش می شود 
سرمایه گذارانی که می خواهند فعالیت اقتصادی خود را 
آغاز کنند، در شهرک ها و لکه های صنعتی مستقر شوند.

استاندار هرمزگان ادامه داد: از جمله مزیت های این کار 
می توان به تجمیع زیرســاخت های مورد نیاز و امکان 
ارائه خدمات مناسب به فعالین اقتصادی در حوزه های 

مختلف است.
فرمانــداران آخرین آمار آســیب های اجتماعی هر 

شهرستان را احصا کنند
اســتاندار هرمزگان گفت:فرمانداران باید آخرین آمار 
آسیب های اجتماعی هر شهرستان را احصا کرده و بر 
روی مسایل و آسیب های اصلی آن منطقه تمرکز کرده 

و برای کاهش این آمار برنامه ریزی کنند.
جلسه شورای اجتماعی استان به ریاست مهدی دوستی 
استاندار هرمزگان در سالن جلسات استانداری برگزار 
شد.  استاندار هرمزگان در این جلسه اظهار داشت: باید 
جلســات شورای اجتماعی در سطح شهرستان ها هم 
برگزار شود، نیازمند ساختار سازی و فرآیند سازی در 

حوزه اجتماعی در سطح شهرستان ها هستیم. 
وی افــزود: فرمانداران باید آخرین آمار آســیب های 
اجتماعی هر شهرستان را احصا کرده و بر روی مسایل 
و آسیب های اصلی آن منطقه تمرکز کرده و برای کاهش 

این آمار برنامه ریزی کنند. 
مهدی دوســتی گفت: نیازمند تحلیل آســیب های 
اجتماعی اســتان و طبقه بندی و اولویت بندی در این 
زمینه هستیم، باید بر روی مسائلی تمرکز شود که استان 
در آن موضوعات در ســطح کشور رتبه خوبی ندارد و 

برای برون رفت از وضعیت راهکار اندیشید. 
وی تصریح کرد: از سوی دیگر آنچه مورد تاکید است 
ذکر این مطلب است که در برخی شاخص ها در حوزه 
آسیب های اجتماعی هم اگر شاهد رشد بودیم باید برای 
کنتــرل وضعیت و کاهش روند صعودی برنامه ریزی 

صورت گیرد. 
اســتاندار هرمزگان توجه به مسائلی همچون معتادان 
متجاهــر را جزو اولویت های مهم در حوزه اجتماعی 
بر شمرد و گفت: با جمع آوری این معتادان بخش قابل 
توجهی از ســرقت های خرد کاهش می یابد و مسائل 

جانبی دیگر نیز می تواند رفع شود. 
وی ادامه داد: در محلات حاشیه ای که پتانسیل برخی 
آســیب ها در آن منطقه بیشتر است باید توجه شود و 
برنامــه ریزی لازم برای بهبود وضــع موجود در این 

بافت ها صورت گیرد. 
اســتاندار هرمزگان با اشــاره به اینکه جلسه شورای 
اجتماعی دارای اهمیت بسیار زیادی است گفت: باید 
جلسات این شــورا به صورت ماهانه و منظم برگزار 
و آخرین وضعیت اســتان در شاخص های مختلف 
ارزیابی و در جلســه شــورا در خصوص این مسائل 

راهکار اندیشیده شود.

 ۶۳ طرح توسعه ای در نشست کارگروه 
زیربنایی هرمزگان بررسی شد

        اقتصاد کیش -     ۶۳ طرح توسعه ای 
و پیشــنهاد از سوی دستگاه های مختلف 
هرمزگان در نشســت کارگروه زیربنایی 
توسعه اســتان با حضور استاندار مورد 

بررسی و ارزیابی قرار گرفت.

اقتصاد کیش -       مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق خلیج فارس گفت: بیش از 
ســه میلیون و ۳۶۵ هزار و ۱۰۰ مگاوات انرژی برق در ۶ ماهه نخســت امسال در این 
نیروگاه تولید شــد که این میزان حدود ۱۱.۲ درصد نســبت به مدت مشابه سال قبل 

افزایش داشته است.
محمد عقیل عامری سیاهوئی با اعلام این خبر به رسانه ها، با اشاره به عبور موفقیت 
آمیز از پیک مصرف تابستان افزود: باتوجه به نیاز شبکه سراسری به تامین انرژی پایدار 
و مطمئن و تلاش شبانه روزی کارکنان نیروگاه و با همراهی همکاران صنعت برق در 
حوزه های تولید، انتقال و توزیع و حمایت های شرکت تولید برق خلیج فارس توانستیم 

پیک مصرف برق را در تابستان۱۴۰۲ با موفقیت پشت سرگذاریم.
وی در توضیح خبر بهبود شاخص تولید انرژی بیان کرد: با وجود شرایط تورمی در 
اقتصاد و مشکلات عدیده در جهت تامین قطعات مورد نیاز نیروگاهی و تحمیل تحریم 
های ظالمانه و ناجوانمردانه علیه کشور، با وجود استعدادهای داخلی و تلاش همکاران 
این شرکت در زمینه فعالیت های تعمیراتی و نگهداری و بهره برداری، شاخص های 

تولید بهبود یابد.
این مسوول اظهار کرد: گواه این سخن افزایش میزان تولید انرژی خالص در واحدهای 
۶ گانه نیروگاه گازی است، به طوری که در ۶ ماهه امسال با تولید بیش از سه میلیون 
و ۳۵۸ هزار ۵۸۸ کیلووات ساعت انرژی الکتریکی خالص، این رقم نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته، ۱۱.۲ درصد افزایش یافته است.
مدیرعامــل نیروگاه گازی خلیج فــارس در ادامه به فعالیت های تعمیرات واحدها و 
بهره برداری علمی تر به عنوان عامل مهم در کســب آمادگی تولید اشاره کرد و گفت: 
برای آمادگی تولید برق مطمئن و پایدار، ۱۷ فعالیت تعمیراتی در ۶ واحد گازی برنامه 
ریزی می شود که در سال ۱۴۰۱ و بهار ۱۴۰۲ توانستیم با انجام این برنامه ها، به تمام 

اهداف پیش بینی شده دست یابیم.
وی با اشاره به برنامه های تعمیراتی در نیمه دوم امسال خاطر نشان کرد: در سالجاری، 
طبق جدول زمانبندی تعمیرات واحدهای ۶ گانه، در نیروگاه گازی با برنامه تعمیرات 
اساسی، یک تعمیرات نیمه اساسی و پنج برنامه تعمیراتی خواهیم داشت و ۲ برنامه 
تعمیرات اساسی به همراه شستشوی کمپرسور و چهار برنامه تعمیراتی بازدید محفظه 
احتراق و تعویض نازل برای واحدهای گازی و سه مورد تعمیرات بازدید دوره ای و 

یک تعمیرات نیمه سنگین برای واحدهای گازی، پیش بینی شده است.
عامری ســیاهویی میزان ساعت کارکرد واحدهای تولیدی نیروگاه خلیج فارس رگ 
۲۴ هزار و ۸۱۸ ساعت است، گفت: انتظار می رود با اجرای این برنامه ها، واحدهای 
گازی از آمادگی لازم برای تولید برق پایدار به ویژه در تابستان ۱۴۰۳ برخوردار باشند.

مدیرعامل نیروگاه گازی خلیج فارس، در خصوص سیاست اتکا بر ساخت داخل و 
نتیجه حاصل از پیاده سازی آن در نیروگاه بیان کرد: برای پایداری تولید برق در واحدهای 
نیروگاه، چندین نوع قطعه شامل قطعات ابزار دقیقی، الکتریکی و مکانیکی به صورت 
ثبت شده در انبار است که در هر سال به طور متوسط حدود ۱۰ درصد این قطعات را 

که مصارف روزانه، ماهانه و سالیانه دارند، شارژ می شود.
وی گفت: با تلاش همکاران، توانسته ایم همکاری خوبی با سازندگان داخلی قطعات 
و تجهیزات داشته باشیم که نتیجه آن ساخت بسیاری از قطعات در داخل کشور است و 
در این باره با اتکا به ظرفیت های داخلی و تهیه قطعات از سوی سازندگان داخل کشور، 

هزینه تامین این قطعات، بسیار کمتر از هزینه قطعات خارجی است.
وی ابراز امیدواری کرد: با تعمیرات اساسی اورهال واحد شماره سه این نیروگاه و نیز 
تعمیرات میان دوره ای و رفع محدودیت سایر واحدها در نیمه دوم سالجاری، با آمادگی 
مطلوب به استقبال تابستان سال آینده خواهیم رفت وآسایش را برای مردم، صنایع و 

سایر مصرف کنندگان به ارمغان می آوریم.
نیروگاه گازی خلیج فارس با ۶ واحد تولیدی یکی از بزرگ ترین نیروگاه گازی کشور 
است و نقش مهمی در تامین برق مورد نیاز استان هرمزگان و پایداری شبکه برق کشور 

ایفا می کند.
این نیروگاه شامل ۶ واحد گازی )GT۱۳E۲( که هر کدام از نوع دارای از نوع ۱۶۵ 

مگاواتی می باشد و سوخت اصلی آن گاز طبیعی است.
نیروگاه گازی خلیج فارس یکی از شرکت های زیر مجموعه هلدینگ مدیریت توسعه 
انرژی تامین وابسته به شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا( است که در فاصله 
۴۵ کیلومتری شــمال شرقی بندرعباس و ۱۱ کیلومتری میدان گازی سرخون دارای 
ظرفیت تولید ۹۹۰ مگاوات است که شامل ۶ واحد گازی ۱۶۵ مگاواتی در زمینی به 

مساحت ۱۱۰ هکتار در منطقه قلعه قاضی ساخته شده است.

مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق خلیج فارس:

تولید برق نیروگاه گازی خلیج فارس 
۱۱.2 درصد افزایش یافت

 

اقتصاد کیش -      مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان از پهلوگیری یک فروند کشتی 
غول پیکر حامل ۶۶ هزار تنُ گندم در بندر شهید رجایی خبرداد.

حسین عباس نژاد افزود: گفت: در راستای تسریع در امر پهلودهی و تخلیه این محموله 
گندم، کشتی در حال حاضر به روش حمل مستقیم پذیرش شده است.

وی ادامه داد: به محض تکمیل رویه گمرکی و بندری و همچنین امکان خروج کالا 
از سوی صاحب کالا این محموله گندم به روش حمل یکسره از بندر خارج می شود.

به گفته مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی؛ برای تخلیه این محموله گندم از 
مکنده های تخلیه غلات با ظرفیت های ۳۰۰ و ۶۰۰ تن بر ساعت با تکنولوژی پنوماتیک 

که سال گذشته توسط بخش خصوصی خریداری شده، استفاده می شود.
عباس نژاد، تســریع و ارتقا نرم عملیاتی در تخلیه انواع کالای اساســی، ارتقا ســطح 
سلامت و امنیت غذایی مصرف  کنندگان و همچنین تجهیز زیرساخت های بندری 
به دستگاه های مدرن تخلیه کالای فله خشک در بندر شهید رجایی را از اهداف مهم 

این مکنده ها عنوان کرد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود بیان کرد: بامداد روز دوشنبه سوم مهرماه جاری، 
یک فروند کشتی ۸۱ هزار تنُی صادرات مواد معدنی بارگیری و از بندر شهید رجایی 

به مقصد هدف خارج شد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان افزود: آخرین کشتی صادراتی مواد معدنی) سنگ 
آهن صادراتی( که در در اسکله ۳۲ بندر شهید رجایی پهلودهی شده بود، یک کشتی 

۷۲ هزار تنُی بود بوده است.
عباس نژاد خاطرنشــان کرد: اما با پذیرش و بارگیری این کشتی ۸۱ هزار تنُی در واقع 
رکورد پذیرش کشتی های صادراتی در بندر شهید رجایی شکسته شد که خود یک 
امتیاز ویژه در پذیرش کشتی های غول پیکر در بزرگترین بندر تجاری کشور محسوب 

می شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان ۱۱ شــهریور ماه امســال از کاهش انتظار نوبت 
کشتی های بزرگ و استاندارد از متوسط ۵۶ ساعت در فروردین سال جاری به متوسط 

۴۸ ساعت در شهریور امسال خبرداده بود.
بندر شهید رجایی به عنوان بزرگ ترین بندر تجاری ایران ظرفیت ۱۰۰ میلیون تن کالای 

فله و ۵٫۷ میلیون تن کالای کانتینری دارد.
بندر شهید رجایی تنها یک بندر کانتینری نیست، این بندر بزرگ ترین و پیشرفته ترین 
پایانه های کانتینری کشور را در اختیار دارد و حجم گسترده ای از عملیات جابه جایی 
کالاهای عمومی به خصوص محصولات فولادی، فله خشک)غله و سنگ آهن(، فله 

مایع)روغن های خوراکی( و فرآورده های نفت خام در این بندر انجام می گیرد.

پهلوگیری یک فروند کشتی غول پیکر 
گندم در بندر شهید رجایی

اقتصاد کیش -      شرکت کشتیرانی پاکار بعنوان تعاونی برتر ملی تجلیل شد.
در اولین همایش اقتصاد تعاونی ایران که با حضور رییس جمهور و وزرای تعاون و 
اقتصاد و  جمعی از نمایندگان مجلس و سفرا و نمایندگان برخی کشورها و تعاونگران 
سراسر کشور در مرکز همایش های صدا و سیما برگزار شد از شرکت تعاونی کشتیرانی 
پاکار بعنوان تعاونی برتر ملی تجلیل شد.اخیرا نیز کشتیرانی پاکار جزو ۱۰۰ تعاونی موفق 

و پیشران کشور انتخاب شده است.
بیش از ۱۰۰ هزار تعاونی فعال در بخش های مختلف در کشور وجود دارد.

شرکت کشتیرانی پاکار هرمزگان
رتبه برتر کشوری گرفت

اقتصاد کیش-       فرماندار بشــاگرد با اشــاره به 
بیانیه ریش سفیدان و شوراهای اسلامی این منطقه، 
گفت: ریش سفیدان، معتمدان و شورهای اسلامی 
بشــاگرد با انتشار بیانیه ای از طرح توسعه ای دولت 
در بخش کشــاورزی منطقه پلُپلُک این شهرستان 

حمایت کردند.
یعقــوب دادعلیزاده افزود: درپــی واگذاری اراضی 
دشت پلپلک از توابع شهرستان بشاگرد توسط دولت 
به شرکت ســرمایه گذاری برای کشت نخل از نوع 
مَجول شــاهد برخی کارشــکنی ها از سوی افرادی 
معلوم الحال بودیم که با هوشیاری بزرگان منطقه حل و 
فصل شد.»طبق گفته صادرکنندگان خرما هر درخت 

مجول سالانه حدود یک میلیارد ریال بازدهی دارد.«
وی ادامــه داد: باتوجه به وجود ادعا و اعتراض هایی 
که توســط برخی از اهالی و ساکنان محدوده اراضی 
مورد نظر شــامل روستاهای ســیت و پیرو از توابع 
بشاگرد مبنی بر مالکیت موروثی بر بخشی از اراضی 
پلپلک و همچنین ادعای مرتع و چراگاه احشام اهالی 
و همچنین حقابه ســاکنان وجود داشــت، نشستی 
در تاریخ ســوم مهرمــاه ۱۴۰۲ با حضور معتمدان، 
ریش سفیدان و شوراهای اسلامی شهرستان بشاگرد 
در محل مسجد جامع شهر سردشت بشاگرد برگزار 

شد.
فرماندار بشاگرد اضافه کرد: همچنین تعدادی از اهالی 
روستاهای سیت و پیرو که مدعی مالکیت بخشی از 
اراضی مورد نظر هستند در این نشست حضور داشتند 
که پس از بحث و تبادل نظر حاضران به توافق رسیدند.

دادعلیزاده خاطرنشان کرد: حاضران در این نشست که 
به نمایندگی از اهالی شهرستان بشاگرد حضور داشتند 

حمایت خود را از اجرای طرح ذکر شــده دولت که 
منجر به آبادانی منطقه می شود اعلام و خواهان ادامه و 

تسریع در اجرای این طرح شدند.
وی بیان کرد: اقدام وقیحانه )آتش زدن شبانه تجهیزات 
و ماشین آلات کشاورزی( و غیرقانونی که چند شب 
قبل توسط عده ای با هویت نامعلوم انجام و اقدام به 
ایراد خسارت به ماشــین آلات کشاورزی کردند را 

محکوم و مردود اعلام کردند.
رییس شــورای اداری بشــاگرد اشــاره کرد: اهالی 
روســتاهای ســیت و پیرو هم که بخشی از مدعیان 
اراضی مذکور هستند این اقدام را محکوم و خود را از 

چنین اقدام غیرقانونی مبرا می دانند.
فرماندار بشــاگرد افزود: حق و حقوق اهالی بومی 

روستاهای اطراف که مدعی مالکیت هستند پس از 
اثبات مالکیت باید مدنظر قرار گیرد و طبق قانون به 
آنها واگذار شود، همچنین محدوده مراتع و چراگاه 
احشام اهالی و حقابه آن ها نیز مشخص و به ساکنان و 

مالکان یادشده واگذار شود.
دادعلیزاده خاطرنشــان کرد: با پیشنهاد حاضران در 
این نشســت، برای پیگیری موضوع های مدنظر و 
حل و فصل اختلاف های بین شــرکت مجری طرح 
و معارضان، یک هیات محلی متشــکل از معتمدان 
بشاگرد تشــکیل و قرار شد تا حصول نتیجه نهایی 

هماهنگی و پیگیری لازم انجام شود.
شهرستان کوهستانی بشاگرد در فاصله حدود ۳۰۰ 

کیلومتری شرق بندرعباس واقع شده است.

اهالی  بشاگرد هرمزگان از طرح توسعه ای
 دولت حمایت کردند

فرماندار بشاگرد:

اقتصاد کیش-       سرپرســت اداره کل راه آهن منطقه هرمزگان از رشــد بارگیری و 
جابه جایی مسافر در شش ماهه سپری شده از سال ۱۴۰۲ نسبت به مدت مشابه سال 

قبل خبر داد.
علیرضا نصیری برازنده ضمن گرامیداشت هفته دفاع مقدس گفت: این اداره کل در 
بارگیری با تناژ ۳ میلیون و ۱۹۴ هزار تن نسبت به مدت مشابه سال قبل ۴ درصد و 
در تعداد واگن با ۵۳ هزار و ۸۶۹ واگن نســبت به مدت مشــابه سال قبل ۱۰ درصد 

رشد داشته است.
  وی بیشترین رشد بارگیری انجام شده در شش ماهه سال جاری را کانتینر مس ذکر 
کرد که نسبت به مدت مشابه سال قبل در تناژ ۶۳ درصد و در تعداد واگن ۶۲ درصد 
افزایش بارگیری داشته است. نصیری برازنده از رشد ۱۰ درصدی تخلیه با ۴ میلیون 
و ۴۸ هزار تن و رشد ۹ درصدی تعداد واگن با تخلیه ۶۷ هزار و ۴۰۰ واگن خبر داد 
و گفت: در تخلیه محمولات بیشترین رشد تخلیه گوگرد خام بوده است که در تناژ 

۱۶۲ درصد و در تعداد واگن ۱۶۳ افزایش داشته ایم .
  این مقام مسئول عمده محمولات را مواد معدن، پتروشیم، نفتی، گوگرد، آهن آلات 

و فولادی و کانتینری اعلام کرد.
  سرپرست اداره کل راه آهن منطقه هرمزگان در ادامه با بیان اینکه در ۶ ماهه ابتدایی 

ســال جاری، بیش از ۵۹۰ هزار نفر جهت مســافرت، قطار را انتخاب و از خدمات 
ریلی استفاده کردند، یادآور شد: این آمار نشان دهنده رشد ۳ درصدی نسبت به مدت 

مشابه سال قبل است.

رشد بارگیری و جابه جایی مسافر در راه آهن هرمزگان
سرپرست اداره کل راه آهن منطقه هرمزگان خبر داد:

اقتصاد کیش -      معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان، زمان فصل صید 
میگو در آب های استان را از هشتم مهرماه جاری اعلام کرد و گفت: صیدگاه میگو از 

منطقه کوهستک سیریک تا منطقه درگهان در قشم است.
محمد جوانمرد با اعلام این خبر افزود: برآوردهای پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس 
و دریای عمان نویدبخش رشد صید میگو در هرمزگان و در فصل صید میگو امسال 

)سال ۱۴۰۲( است.
وی با بیان اینکه براساس برآوردهای پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و دریای عمان 
پیش بینی می شود میزان صید امسال افزون بر یکهزار و ۵۰ تنُ است، گفت: از این میزان 
براســاس پیش بینی های اعلام شده حدود ۶۰۰ تنُ میگو درشت و افزون بر ۴۵۰ تنُ 

میگو ریز را شامل می شود.
معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه فصل صید میگو بنا بر 
تصمیم کمیته مدیریت صید شیلات و با حضور روسای شیلات شهرستان ها، نمایندگان 
پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و دریای عمان، اتحادیه تعاونی های صیادی و فرمانده 
یگان حفاظت منابع آبزیان شیلات استان انجام شده است، تصریح کرد: حدود ۲۰۰ 
فروند لنج صیادی میگو گیر و حدود ۲ هزار و ۵۰۰ نفر صیاد در فصل صید میگو امسال 

مشارکت دارند.
جوانمرد با اشاره به نقش مهم صید و صیادی اصولی و استفاده از ادوات صیدمجاز در 
حفظ دخایر آبزیان بیان کرد: برنامه ریزی برای حضور منظم و به موقع نیروهای حفاظت 
منابع، استفاده از مشارکت صیادان میگوگیر، بازدید منظم کارشناسان صید و کارشناسان 
پژوهشکده از عملیات صید شناورها، جلوگیری از صید شناورها در شب و خارج از 
زمان تعیین شده و همچنین برخورد با صیادان متخلف از مهم ترین برنامه های مدیریتی 

در فصل صید میگو امسال است.
وی اظهار کرد: در فصل صید میگو تنها شناورهای کلاس لنج صیادی میگو گیر مجاز به 
فعالیت صید میگو هستند؛ البته شاهد حضور تعدادی از شناورهای کلاس قایق به عنوان 
شناوهای جمع آوری کننده صید میگو در این فصل در کنار شناورهای لنج خواهیم بود.

استان هرمزگان باتوجه به طول نوار ساحلی، تنوع گونه ای و تنوع روش های صید، ۴۰ 
درصد صید آب های جنوب را به خود اختصاص داده و با تلاش جامعه شیلاتی به ویژه 

صیادان، به عنوان قطب صید و صیادی در کشور محسوب می شود.

زمان صید میگو در هرمزگان
 از هشتم مهرماه اعلام شد


